
Notulen Algemene Ledenvergadering Dorpscommissie De Waal 

Datum: 22 april 2024 

Plaats: Dorpshuis De Wielewaal 

Aanwezig: bestuur + 27 leden; bij agendapunt 7: Lars Wever en Foppe Visser (Gemeente), 

voor punt 9: Samantha Kooger (secretaris Stg Dorpshuis) 

Afmeldingen: Jan Buis, Loes Timmer 

 
1. Opening 

Voorzitter André Kooger opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. 

 

1. Mededelingen 

Geen bijzonderheden. 

 

2. Notulen ALV 1-5-2024 

Worden goedgekeurd.  

 

3. Verslag secretaris 2023 

Lida Wels leest het verslag voor.  

 

4. a. Financieel jaarverslag penningmeester 2023 + begroting 2024 

Corrie de Jager deelt het verslag en de begroting uit en licht de cijfers toe. Er zijn geen 

vragen of opmerkingen n.a.v. de financiële stukken, waarvoor dank aan Corrie! 

 

 b. Verslag van de kascommissie 

       De kascommissieleden Peter Bancken en Gerard Bouwman hebben de  

financiën gecontroleerd en de afrekening 2023 akkoord bevonden. De penningmeester 

wordt décharge verleend. Corrie overhandigt de kascommissie een attentie als dank voor 

het werk.  

      Hans de Winter biedt zich aan als nieuw kascommissielid voor volgend jaar, als opvolger 

      van Gerard. Hierop wordt door de aanwezigen instemmend gereageerd.  

 
5. Bestuursontwikkelingen 

a. Corrie, die vanaf 2012 penningmeester is, kondigt aan m.i.v. de ALV in 2025 af te treden 

Zij licht haar besluit toe. De voorzitter roept geïnteresseerden op zich te melden; 

kandidaat-bestuursleden zijn zeer welkom! Joke Brom zegt het penningmeeserschap in 

overweging te zullen nemen. 

b. Lida en Siebe (algemeen bestuurslid) hebben de secretariaatstaken enigszins verdeeld. 

Siebe neemt de in- en externe postbehandeling voor zijn rekening, Lida blijft de 

algemene secretaristaken op zich nemen. Siebe meldt dat hij bezig is de (verouderde) 

laptop te vervangen voor een systeem dat via Cloud werkt. 

c. Albert is en blijft contactpersoon naar de Gemeente toe. 

Rob Teisman doet de suggestie een rooster van aftreden te maken, opdat een eventueel 

terugtreden van een bestuurslid niet onverwacht komt. 

 

6. Voorstel plaatsing papiercontainer 

Lars Wever (projectmanager Afval en Reiniging) en Foppe Visser (Areaal beheerder) geven in 

een powerpointpresentatie uitleg over plannen van de Gemeente m.b.t. afval een aantal 



maatregelen te nemen die uniform voor alle dorpen gaat gelden. Voor De Waal is een van de 

voorstellen om de open papierbak te vervangen door een (semi-)ondergrondse container, en 

de huidige glascontainer te vervangen door een kleinere. Beide op de plek waar de huidige 

glascontainer staat, zo mogelijk uit het zicht. Archeologisch onderzoek heeft aangetoond dat 

een ondergrondse container op de Bomendiek toegestaan is. De maandelijks inzameling van 

papier en karton door vrijwilligers komt hiermee te vervallen. Wel zal de dorpscommissie een 

‘adoptievergoeding’ blijven ontvangen. De papiercontainer zal op woensdag worden geleegd, 

de glascontainer volgens het bestaande schema. Voor de uitvoering zal door de Gemeente 

een aantal procedures moeten worden gevolgd, maar er zal vaart achter worden gezet, 

wordt beloofd. 

 

De reacties vanuit de vergadering zijn overwegend positief. De Dorpscommissie zal zich nog 

buigen over de vraag of de papier/kartoncontainer half- of helemaal onder de grond zal 

moeten komen.  

Hans de Winter vraagt of het mogelijk is afval te gaan bundelen, bijvoorbeeld op een 

milieupleintje. Daar dan ook een kledingcontainer zetten?  

Op de vraag of er een plan is voor het verwerken van restafval, wordt geantwoord dat er op 

den duur wellicht individueel betaald zal moeten gaan worden voor restafval, maar dat is nu 

nog niet aan de orde.  

 

De opmerkingen uit de vergadering zijn door Lars Wever genoteerd. Indien nodig en mogelijk 

wordt daarop teruggekomen. 

 

 

7. Stichting Welzijn (o.a. stopzetten inloopuur) 

De voorzitter meldt dat de Stichting Welzijn in de DC-vergadering van november het bestuur 

heeft geïnformeerd over het stopzetten van het inloopuur in de dorpshuizen per 1 januari. 

Dit betekent o.a. voor De Waal het einde van de koffie-ochtend op de woensdag, waarvoor 

Welzijn een financiële bijdrage leverde (die inmiddels is stopgezet) voor de huur en de koffie. 

De koffie-ochtend blijkt echter een onmisbaar ontmoetingspunt voor de dorpsbewoners en 

ook een belangrijke schakel om het welzijn van Waalders te bevorderen. Reden voor de 

Dorpscommissie om hierover vragen te stellen aan de voor Welzijn verantwoordelijke 

wethouder en – later – de burgemeester. Een gesprek met beleidsambtenaren heeft (nog) 

niet het gewenste resultaat opgeleverd. Binnenkort gaat er namens de gezamenlijke 

dorpscommissies eveneens een oproep uit aan het bestuur van de Stichting Welzijn om het 

belang van een wekelijks inloopuur te onderstrepen.  

Dankzij Simone is de koffieochtend in ons dorpshuis na 1 januari doorgegaan, maar na het 

vertrek van Simone per 1 juli is het voortbestaan uiterst onzeker. 

 

Barbara Pieterse (de huidige dorpswerker voor De Waal) geeft aan dat Welzijn het plan heeft 

1 x per maand een ruimte in het dorpshuis te huren, waar Waalders met vragen aan de 

dorpswerker terecht kunnen. Zij voegt eraan toe dat Welzijn er voor alle mensen van 18-100 

jaar is, en een grotere doelgroep wil bereiken dan die van de koffieochtend/koffie-inloop.  

Overigens gaat Barbara stoppen als dorpswerker. Zij wordt vervangen door Maroucha Stolk. 

 

8. Informatie Stichting Dorpshuis 

Samantha Kooger geeft informatie over de Stichting Dorpshuis, dat voor een deel een nieuw 

bestuur heeft: Sandor Mantje (voorzitter), Samantha Kooger (secretaris), Peter Bancken 



(penningmeester) en Albert Postma (als vertegenwoordiger van de Dorpscommissie). Het 

nieuwe bestuur heeft een aantal afspraken en regelingen, o.a. met de Gemeente, vastgelegd. 

Over het a.s. vertrek van Simone als beheerder van het dorpshuis meldt Samantha dat er bij 

het bestuur geen enkele twijfel bestaat dat het dorpshuis moet blijven bestaan. Er is een plan 

gemaakt voor de opvolging van Simone, waarvoor de werving eerst via De Weelder gaat en 

vervolgens de Texelse Courant en andere media worden ingeschakeld. Zij doet een oproep 

aan de aanwezigen om ideeën aan te leveren en zo mogelijk namen te geven van mensen die 

wellicht in de beheerdersfunctie geïnteresseerd zijn.  

 

9. Komende activiteiten dit jaar 

Meierblis, 30 april: Marco Vlaming heeft een deel van zijn land weer beschikbaar gesteld; 

vraag is of er dit jaar voldoende belangstelling is vanuit De Waal. Vorig jaar waren er relatief 

weinig Waalders. Afgesproken wordt dat de meierblis dit jaar sowieso doorgaat. 

Voorafgaande aan de meierblis wordt de jaarlijkse BBQ georganiseerd door Simone en 

Marco. 

Open Tuinendag, 22 juni 

DorpsWaaltijd (?) 

Verhalenfestival, 31 augustus 

Herfstmarkt, 27 oktober 

Sinterklaasviering 

Ouwe Sunder 

Kerstviering 

Eilandquiz (?) 

 

Marco en Simone bieden zich aan voor de feestcommissie.  

 Er wordt voorgesteld te proberen meer Waalders voor de activiteiten te trekken, meer doen 

 via sociale media? Een bord/aankondiging bij de nieuwe containers? Deze suggesties worden  

meegenomen. 

 

10. Rondvraag en Sluiting 

Hans de Winter vraagt waar het bord met de foto en informatie over De Waal op het pleintje 

‘Bellevue’ is gebleven.  

Albert zegt toe dit te zullen uitzoeken. 

 

 Hierna sluit de voorzitter de vergadering en is er gelegenheid tot napraten onder het genot 

 van een drankje en een borrelhapje. 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 


